
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2016. július 

25. napján 800 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal 
tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Fotta Csaba elnök, 
   Krausz Csaba,  

Szin Zoltán bizottsági tagok,  
    
   Bodnár László polgármester, 
   Dr. Kóder László jegyző,   
 Kiss Tímea pénzügyi irodavezető, jegyzőkönyvvezető. 
 
 
 
Fotta Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a három bizottsági 
tagból mindhárom bizottsági tag jelen van. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
Fotta Csaba elnök javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontokat tárgyalja meg a bizottság. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) A Rakamazi Víz- és Csatornamű Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasában 

lévő üzletrész megvásárlása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) Tokaji Fináncdombról induló és a rakamazi 2417. hrsz-ú ingatlanra érkező 

kötélpálya építésének lehetőségéről szóló elképzelés megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
3.) Rakamazi Civil Szervezetek Szövetsége részére nyújtott támogatás felhasz-

nálására biztosított határidő meghosszabbítása. 
Előadó: Fotta Csaba elnök 
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1. napirendi pont: A Rakamazi Víz- és Csatornamű Nonprofit Korlátolt Fele-

lősségű Társaságban lévő üzletrész megvásárlása.  
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Rakamazi Víz- és Csatornamű Nonprofit Kft-nek négy önkormányzat, 
Rakamaz, Timár, Tiszanagyfalu és Szabolcs a tulajdonosa. Szabolcs Község 
Önkormányzata döntött arról, hogy a Kft-ből 2017. január 31. napjával kilép, 
egyidejűleg üzletrészét felajánlotta megvásárlásra a Kft. tagjainak. A Képviselő-
testületnek 2016. július 27. napjáig kell döntenie, hogy elővásárlási jogával 
kíván-e élni. Amennyiben eddig az időpontig nem nyilatkozunk, akkor azt úgy 
kell tekinteni, hogy elővásárlási jogunkkal nem kívánunk élni. Törvényi előírás 
miatt a víziközmű szolgáltatás feladatait a NYÍRSÉGVÍZ Zrt. látja el. A 
szolgáltatás átadását követően a Kft. már nem tudott rentábilisan működni, így a 
Kft. 2013-2015. évekre vonatkozó beszámolójából megállapítható, hogy évek 
óta veszteségesen működik. A Kft. taggyűlésén a tagok részéről elhangzott, 
hogy az önkormányzatok kövessenek el mindent, hogy munkát adjanak a cégnek 
a megfelelő működés érdekében. Egyedül Rakamaz adott munkát a Kft. részére, 
a Nagyteknősbéka ház vízelvezetésének kiépítésével lett a Kft. megbízva. Nem 
várható viszont el az önkormányzatoktól, hogy arra figyeljenek, hogy munkával 
ellássák a Kft-t, nekik is kell munka után járniuk és mindent meg kell tenniük a 
megfelelő működés érdekében. A beszámoló ismeretében látnunk kell, hogy a 
Kft. változatlan formában nem engedhető tovább.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Szin Zoltán: 
Nem szabad olyan céget fenntartania az önkormányzatoknak, amelyik 
veszteséget termel. Ezzel kapcsolatban a polgármestereknek a szükséges 
egyeztetést meg kell tenniük. Véleményem szerint újabb üzletrészt az 
önkormányzat ne vásároljon a Kft-ben, ezért a határozat-tervezet B. 
alternatíváját javaslom elfogadásra.   
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet B. alternatívájának 
elfogadását. 
 
 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezet B. alternatíváját. 
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A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

126/2016. (VII.25.) számú 
h a t á r o z a t a 

 

a Rakamazi Víz- és Csatornamű Nonprofit Korlátolt Felel ősségű 
Társaságban lévő üzletrész megvásárlása 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
 

A Rakamazi Víz- és Csatornamű Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságban 
lévő üzletrész megvásárlásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-
tervezet B. alternatíváját a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
 
 
2. napirendi pont: Tokaji Fináncdombról induló és a rakamazi 2417. hrsz-ú 

ingatlanra érkező kötélpálya építésének lehetőségéről szóló 
elképzelés megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A kérelmező Tokaj és Rakamaz között egy kötélpályát szeretne elhelyezni a 
Tisza fölött és azt egy kalandparkhoz hasonlóan idegenforgalmi létesítményként 
szeretné üzemeltetni. Kérelmében a rakamazi 2417 hrsz-ú ingatlan használatát 
jelölte meg, a tervei megvalósításához 400 m2 terület igénybevételére volna 
szüksége. Az elképzelés megvalósításához szakhatósági engedélyek beszerzése 
szükséges. Véleményem szerint ne kötelezzük el magunkat arra, hogy a 
területen biztosítjuk a kötélpálya elhelyezését, hanem csak egy elvi nyilatkozatot 
adjunk rá. Amennyiben a szükséges engedélyeket kérelmező beszerzi, akkor a 
terület is biztosítható lesz.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
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Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

127/2016. (VII.25.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a Tokaji Fináncdombról induló és a rakamazi 2417. hrsz-ú ingatlanra 

érkező kötélpálya építésének lehetőségéről 
 

 

A Pénzügyi Bizottság 
 

A Tokaji Fináncdombról induló és a rakamazi 2417. hrsz-ú ingatlanra érkező 
kötélpálya építésének lehetőségéről szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
 
 
3. napirendi pont:  Rakamazi Civil Szervezetek Szövetsége részére nyújtott 

támogatás felhasználására biztosított határidő 
meghosszabbítása. 
Előadó: Fotta Csaba elnök 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 

 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
rendelet-tervezetet. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
128/2016. (VII.25.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

Rakamazi Civil Szervezetek Szövetsége részére nyújtott támogatás 
felhasználására biztosított határidő meghosszabbítása 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
1.) Úgy dönt, hogy a 90/2015. (VIII.03) számú határozatával a Rakamazi Civil 

Szervezetek Szövetsége (4465 Rakamaz, Szent István út 28.) részére 
nyújtott 20.000.- Ft összegű támogatás összegéből fel nem használt 7.300.-Ft 
összeg elszámolásának határidejét 2016. december 31. napjáig 
meghosszabbítja.  

 
2.) Kéri  a polgármestert a támogatás nyújtásáról szóló megállapodás módosí-

tásának aláírására. 
 
A határozatról értesül: 
1.) Rakamazi Civil Szervezetek Szövetsége 4465 Rakamaz, Szent István út 28. 
2.) Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Iroda 
 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Fotta Csaba elnök 825 órakor az ülést 
bezárta. 
 
 

K.m.f.    
 
 

           Fotta Csaba         Krausz Csaba 
                       a bizottság elnöke                     a bizottság tagja                                    
 
 
 

Kiss Tímea 
pénzügyi irodavezető 
jegyzőkönyvvezető 


